
Title (en)
Method for processing a material and packaging container for carrying out the method

Title (de)
Verfahren zum Verarbeiten eines Materials und Verpackungsbehälter zur Durchführung des Verfahrens

Title (fr)
Méthode de traitement d'un matériau et récipient d'emballage pour réaliser cette méthode

Publication
EP 1522503 A1 20050413 (DE)

Application
EP 03022442 A 20031007

Priority
EP 03022442 A 20031007

Abstract (en)
To process materials stored in a flexible container or bag (1), the material or a mixture is fed into through a filling opening (4), and a second material
or mixture is added to bring the contents up to a filling mark line (11).. The opening is closed by a stopper (5) for all the materials to mix together by
shaking or kneading. Part of the container is separated at a tear-off (9,10), so that the top can be discarded leaving the mixture in an open container
for use.

Abstract (de)
Ein Verfahren zum Verarbeiten eines Materials, welches in einem flexiblen Verpackungsbehälter (1) aufbewahrt wird umfasst die folgenden
Schritte: Dem im Verpackungsbehälter (1) angeordneten Material oder Materialgemisch wird über eine am Verpackungsbehälter (1) angeordnete
Einfüllöffnung (4) mindestens ein zweites Material oder Materialgemisch zugefügt. Die Einfüllöffnung (4) wird verschlossen (5) und die Materialien im
Verpackungsbehälter vermischt. Ein Teil des Verpackungsbehälters wird abgetrennt. Über die so entstandene Öffnung im Verpackungsbehälter wird
das Materialgemisch verarbeitet. <IMAGE>
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